

## ANNOUNCEMENTS

1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially welcome those who are new. Please use our online welcome form to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. We are happy to get you connected. Here is the link: <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. **Face masks are still** mandatory for all in-door activities. Please see more details on the Website at: <https://www.raleighccc.org/main/information-for-reopening-church/>.
3. **The new "Growing" Sunday School class has started on April 10** . This class focuses on helping us to grow deeper in our faith and in our impact with others. The class is scheduled from 9:30 – 10:45 AM in Room A122.
4. **RCCC Community Night April 29, 7:30-9:30pm.** Join us for a great night of fellowship, snacks, and a movie. We'll be showing Sabina:Tortured for Christ, based on the true story of Sabrina and Richard Wurmbbrand founders of The Voice of the Martyrs. Rated PG13 for thematic content and sensitive scenes of the holocaust. Please invite your friends and neighbors to this outreach night. Snacks will be served after the movie.
5. The church is **giving away non-N95** masks in 10-PC on Sundays.
6. **Youth 30 Hour Famine Project and Goal - "Ukraine Crisis"** - During March and April, our Youth are raising funds for Samaritan's Purse Ukraine Crisis Response. Prayerfully consider going to [samaritanspurse.org](http://samaritanspurse.org) to donate directly to their "Ukraine Crisis Response." If you donate online, please let Pastor Jerry know so that he can add your donation to the 2022 Youth Group goal of \$2500. You can also give a check made payable to Samaritan's Purse and place it in the special Youth Offering container in the church lobby. Praise the Lord that our church will match dollar for dollar all donations up to \$5000. Thank the Lord that \$4,588.08 has been donated so far.

### Children Info. (Nursery – 5<sup>th</sup> Grade)

Children's Ministry offers both in person and online programs. **Friday program resumes beloved AWANA.**

Children's ministry offers a new in-person preschool class for 3- & 4-year-olds on Sundays 11:15– 12:30.

**Programs are all in the old building:**

**In person children's Sunday School 9:30-10:45am**

**In person children's Sunday worship 11:15am-12:30pm**

**Online children's Sunday worship 11:00am-11:45 am**

**In person Friday night AWANA 7:30-9:30pm**

**The Children's Ministry Committee members are:** Sunday Worship/School - Kaili Sawyer; Friday Program; Mike Liu; Special Programs: Mo-Yuen Chow. If you have any questions or want to volunteer, please email to [children.rccc@gmail.com](mailto:children.rccc@gmail.com) or contact them individually.

**Registration:** Please follow the link below and complete an online form soon. (<https://www.raleighccc.org/main/children-programregistration2021-22/>) Teachers will send lesson summary and reminders to registered parents, so parents can communicate with teachers and help their children by reinforcing the lesson.

## YOUTH ANNOUNCEMENTS

1. **Disciple-Makers and Youth Sunday School Teachers Needed** – If you feel called to be a Disciple-Maker or Sunday School Teacher for our Youth, please contact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further info on how you can get involved.
2. **This Friday's Youth Group** —Join us on this Friday, April 22, at 7:30 p.m. as we continue our "Road Trip to Truth" series.
3. **New Youth QT Plan - Let's Us Do What Jesus Did - April 19-25** – In this 7 day plan, you are going to discover some things Jesus did while He was here on the earth that you can also do. Contact Pastor Jerry to join this week's plan.
4. **Wednesday Youth Prayer Online** – Join us on this Wednesday, April 20, from 7:00-7:40 p.m. through Zoom for Youth Prayer.
5. **Youth Sunday School - In-Person and Online** – Join us every Sunday from 9:30-10:45 a.m. for in-person Youth Sunday School classes on the 2nd floor of our new building. We also have an online class from 9:00-9:45 a.m. every Sunday.

### Upcoming Sermon

4/24

Pastor Rob

## 報告與代禱

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會及主日崇拜的人請佩戴口罩。細節至網站：<https://www.raleighccc.org/main/information-for-reopening-church/> 查詢。
3. 主日「福音」的饗宴：華語堂的慕道班採用講台形式，向社區傳福音。11:15am-12:15pm 在粵語崇拜堂。敬請多多邀請社區朋友來聽福音。
4. 洛麗華人基督教會社區之夜，訂於4月29日晚上7:30-9:30在教會舉行。歡迎您來與我們一起享受甜蜜團契、美味點心及精彩電影。我們將放映 Sabina: Tortured for Christ，根據 The Voice of the Martyrs 殉道者之聲創辦人 Sabina 和 Richard Wurmbrand 的真實經歷改編；由於包含大屠殺的內容和敏感場景，本片屬 PG13 級。請邀請你的朋友和鄰居來參加這個外展之夜。電影結束後有點心供應。
5. 教會發放非 N95 口罩(一包 10 個)在大堂外供大家使用。主日崇拜和上主日學時，鼓勵戴 N95 或 KN95 口罩。
6. NCSU 團契恢復實體聚會並提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 activity registration 上登記
7. 張牧師教導的古德恩著《系統神學》導讀，時間改到每周二 7:30-8:30pm，課程放在網上：系統神學導讀 - Raleigh Chinese Christian Church (raleighccc.org)，並有錄影連結。教會禱告會維持在每周三 7:30-8:30pm 歡迎弟兄姊妹參加。
8. 青少年饑饉 30 和目標—“烏克蘭危機”- 3,4 月我們的青少年將為 Samaritan's Purse 募款，請至 [www.samaritanspurse.org](http://www.samaritanspurse.org) 的“回應烏克蘭危機”捐款，並告知 Jerry 牧師，加入青少年 \$2,500 的目標，大堂外也有特別青少年的奉獻箱，支票請註明給 Samaritan's Purse。感謝主！教會願意捐出與青少年同樣數目的錢給 Samaritan's Purse，最多至 \$5000。感謝主！目前我們已經收到 \$4,588.08。
9. 關懷與代禱
  - 1) 為 4/10 丁原滄/吳心潔 鄭武到教會的新朋友代禱，求主幫助他們很快能夠融入屬靈的大家庭，進入團契和教會的生活。

## 青少年事工報告

1. 青少年事工需要主日學老師和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。
2. 青少年團契星期五聚會— 請參加 4/22 星期五晚上 7:30 青少年“Road Trip to Truth”聚會。
3. 新的青少年靈修計劃—4/19-25— Let's Do What Jesus Did—內容：在這 7 天的計劃中，我們將看看耶穌在世上做的哪些事情是我們也可以做的，請聯繫 Pastor Jerry 加入這禮拜的計畫。
4. 週三青少年線上禱告會—歡迎參加我們 4/20 週三晚上 7:00-7:40 經由 Zoom 舉行的禱告會。
5. 每個主日 9:30-10:45am 在新堂的二樓有實體主日學，也有線上課程 9:00-9:45am。

## 兒童事工報告

1. 兒童部有實體和線上 Zoom 的課程。周五有 AWANA 課程。兒童部 11:15am 開設 3、4 歲實體學前班。期待您的孩子參加。

地點在舊堂, 課程如下:

I 實體兒童主日學: 9:30-10:45am

實體兒童主日崇拜: 11:15am - 12:30pm

線上兒童主日崇拜: 11:00am - 11:45am

II 星期五 AWANA 實體聚會: 7:30pm - 9:30pm

兒童事工同工: 兒童主日學/崇拜 - 王凱利; 星期五 AWANA - 劉寅巖; 特別節目 - 周武元。如果您有問題或願意幫忙, 請至 [children.rccc@gmail.com](mailto:children.rccc@gmail.com) 或與他們聯繫。

註冊: 請點擊以下鏈接並填寫線上的表格。 <https://www.raleighccc.org/main/children-program-registration-2021-22/>

老師會向註冊的家長發送課程摘要和提醒, 以便溝通, 並加強課程幫助孩子。